
Protokoll 5/09 
 
 
Møte: Ungdomsrådet 

 

 

Møtested: Lambertseter fritidsklubb 
Møtetid: Mandag 31. august 2009 kl. 18.00     
Sekretariat: 02 180  
 
 
Møteleder: Sindre Berge  
   
Tilstede: Kristina Skoric, Lambertseter Menighet,  

Henrik Hortemo, Nordstrand Menighet, 
Sindre Berge, Nordstrand Idrettsforening 
 
 

 

   
 
Forfall: 

 
Tiril Berg, Lambertseter Idrettsforening 
Susanne Rootvelt, Bekkelaget Sportsklubb, 
Henriette Holtmann, Karlsrud Skole,  
Kristin Aalborg, Kastellet skole. 

 

 Oda Sundal, Bekkelaget Menighet,  
 
 
Som vara møtte: 

Olav Kvalsvik, Lambertseter 
ungdomsskole, 

 

   
I tillegg møtte:   
   
Møtesekretær:      Harald. W. Larsen  
 
Åpen halvtime 
 
Informasjon: UR har for øyeblikket ingen representanter fra: Nordseter Skole og 
Lambertseter Ungdomsklubb  
 
Eventuelt: 
 

• Arild Holst-Larsen fra Nordstrand Lions orienterte rundt temaet  oppvekst i Bydel 
Nordstrand. 
Han kjenner personlig 20 nordstrand-beboere som gjennom årene har dødd pga narko-
misbruk. Den nye tids partydop gjør bildet mer uoversiktlig og farlig. 

 
• Bedre tilgang på gode fritidstilbud, sosiale fellesskap og idrett i tidlig ungdomstid kan 

forebygge slike problemer.  



Den fysiske fostringen blant ungdom i dag synes også å være så som så, bl.a. målt ut 
fra et svært lavt antall toppidrettsutøvere fra bydelen.  

 
• Lions har nylig vært med på å etablere sandvolley-banen på  Bråten.  
• Holst-Larsen inviterer Ungdomsrådet til å tenke ut og starte planlegging av mulige 

større prosjekter til beste for barns og ungdoms oppvekstmiljø. Dernest kan det søkes 
om penger fra private og fra kommunale / statlige instanser. 
 

Holst-Larsen påpeker at aktuelle satsningsområder kan være; 
- Sjøsportssenter for ungdom på  ”Sæterstranda” (Kull- og vedbolaget) 
- Tyslev-jordet, uutnyttet, kan bli fotball-løkke 
- Niffen, området mot Oberst Rodes vei er uutnyttet 
-Sportsplassen; grusbanen ”ligger brakk” 
- Flere ball-binger i bydelen 
- Bruk av speider-hytte ved Langen, o g Friluftsrådets hytter i Oslofjorden, i regi av skoler 
og/el organisasjoner 
 
 

• UR diskuterte to alternativer for å finne frem til satsingsområder:  
• A. UR bestemmer.   
• B. Man arrangerer møter for 8. og 9. trinn i bydelens ungdomsskoler, f.eks i form av 

cafe-dialog, der alle har mulighet for å lansere ønsker  og ideer. Dette kan evt 
kombineres med samtidig valg av nytt UR. Dette avgjøres i neste UR. Sindre vil ta en 
befaring på Sæterstranda. 

 
• Morten Sitter fra Utekontakten orienterte om en ide fra en ungdom om å søke DNB 

NOR-stiftelsen  om penger til å ruste opp uteområdet ved Lambertseter fritidsklubb. 
Han ønsker spesielt å  ruste opp den svært shabby basket-banen bak klubben, til 
internasjonal standart. 
Morten og utekontakten vil gjerne at UR står som med- og støttespiller i denne saken.          
Søknadsfrist er 15.9. Vedtak: UR vil gjerne støtte opp om dette. 

 
 
Saker behandlet under møte 
Sak 28 /09  Innkalling og sakskart til møte 31.08.2009 - Ungdomsrådet .................................. 3 
Sak 29 /09  Protokoll til godkjenning fra møte 08.06.2009 - Ungdomsrådet ............................ 3 
Sak 30 /09  Avviksrapport mai 2009 for Bydel Nordstrand ...................................................... 3 
Sak 31 /09  Avviksrapport juli 2009 for Bydel Nordstrand ....................................................... 4 
Sak 32 /09  Midgardsormen - avløpstunnel fra Gamlebyen til Bekkelaget ............................... 5 
Sak 33 /09  Aksjon skolevei 2009 - forslag om endring av fartsgrenser og etablering av nye 

humper.................................................................................................................... 7 
Sak 34 /09  Nordstrandskråningen Fiskvoll - Ljan- Planforslag til offentlig ettersyn ............... 7 
Sak 35 /09  Nordstrandskråningen Ljan - Bekkelaget- Planforslag til offentlig ettersyn .......... 8 
Sak 36 /09  Ekebergveien - Nordstrandveien, Sæterkrysset - Planforslag................................. 9 
Sak 37 /09  Planforslag til offentlig ettersyn - Leirskallhellinga ............................................. 10 
Sak 38 /09  Grøntplan for Oslo - kommunedelplan ................................................................. 10 
Sak 39 /09  Strategisk plan 2010 - 2012................................................................................... 11 
Sak 40 /09  Skolebehovsplan 2010-2020 - Høringsuttalelse.................................................... 12 
Sak 41 /09  Rapport Salto Nordstrand 2008............................................................................. 13 
 
 
 



Sak 28 /09  Innkalling og sakskart til møte 31.08.2009 - 
Ungdomsrådet 

 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Innkalling og sakskart til møte 31.08.2009 godkjennes 
 
BEHANDLING OG VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 

Ungdomsrådets behandling: 
Ingen forslag fremmet 

Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
 
Ungdomsrådets vedtak: 
Sakskart og innkalling til møte 31.08.2009 godkjennes 

 

 Sak 29 /09  Protokoll til godkjenning fra møte 08.06.2009 - 
Ungdomsrådet 

 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Protokoll fra møte 08.06.2009 godkjennes 
 
 
BEHANDLING OG VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 

Ungdomsrådets behandling: 
Ingen forslag fremmet 

Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
 
Ungdomsrådets vedtak: 
Protokoll fra møte 08.06.2009 godkjennes 

 

Sak 30 /09  Avviksrapport mai 2009 for Bydel Nordstrand 
 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget : 
Saken sendes alle komiteer, råd, utvalg og bydelsutvalget til behandling.  
 
 



Til komiteer og råd:  
Bydelsdirektørens forslag til vedtak til bydelsutvalget anbefales vedtatt.    
 
Til medbestemmelsesutvalget:   
Bydelsdirektørens forslag til vedtak til bydelsutvalget anbefales vedtatt. 
 
Til arbeidsmiljøutvalget: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak til bydelsutvalget anbefales vedtatt.     
 
Til bydelsutvalget:  
Avviksrapport mai 2009 for Bydel Nordstrand tas til orientering. 
 
BEHANDLING OG VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 

Ungdomsrådets behandling: 
Ingen forslag fremmet 

Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
 
Ungdomsrådets vedtak: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak til bydelsutvalget anbefales vedtatt    

 

Sak 31 /09  Avviksrapport juli 2009 for Bydel Nordstrand 
 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget : 
Saken sendes alle komiteer, råd, utvalg og bydelsutvalget til behandling.  
 
Til komiteer og råd:  
Bydelsdirektørens forslag til vedtak til bydelsutvalget anbefales vedtatt.    
 
Til medbestemmelsesutvalget:   
Bydelsdirektørens forslag til vedtak til bydelsutvalget anbefales vedtatt. 
 
Til arbeidsmiljøutvalget: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak til bydelsutvalget anbefales vedtatt.     
 
Til bydelsutvalget:  
Avviksrapport juli 2009 for Bydel Nordstrand tas til orientering. 
 
BEHANDLING OG VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 

Ungdomsrådets behandling: 
Ingen forslag fremmet 

Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 



 
Ungdomsrådets vedtak: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak til bydelsutvalget anbefales vedtatt    

 

Sak 32 /09  Midgardsormen - avløpstunnel fra Gamlebyen til 
Bekkelaget 

 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget:  
Saken sendes til behandling i: 
Rådet for funksjonshemmede 
Eldrerådet 
Ungdomsrådet 
Komitè for byutvikling, miljø og samferdsel 
Bydelsutvalget 
 
Til komiteer og råd:  
Den høringsuttalelse som er foreslått fremmet for bydelsutvalget, anbefales vedtatt 
 
Til bydelsutvalget:  
 

1. Bydelsutvalget finner det meget positivt at Oslo by etablerer et anlegg som sikrer 
renere avløpsvann og et godt fungerende vannkretsløp 

2. Bydelsutvalget finner videre at saken ser ut til å ta hensyn til både arkeologiske 
interesser, miljøhensyn og estetikk, og det anses positivt. 

3. Bydelsutvalget vil uttrykke sterk bekymring for miljø- og helsemessige konsekvenser 
under anleggsfasen. Ifølge planforslaget får bydel Nordstrand belastningen med 
praktisk talt all transport til og fra den store fjelltunnelen mellom Gamlebyen og 
Bekkelaget, i tillegg til belastningen med utsprengning av fjelltunnel, utslippstunnel, 
stor riggplass og utvidelse av Bekkelaget renseanlegg. Bydelsutvalget vil særlig peke 
på følgende punkter: 

a) Forurensning og avfall. I og med transport av 110.000 m3 fast fjell, i tillegg til 
riggplass, transport av tungt utstyr og behandling av miljøfarlige stoffer og 
anleggsavfall, ser bydelsutvalget behovet for særdeles strenge betingelser og 
oppfølging for å unngå forurensning i grunn ved Bekkelaget og langs 
transportruter.  

b) Støy og rystelser. Befolkningen på Bekkelaget og i skråningen ovenfor 
renseanlegget og Ormsundterminalen er allerede belastet med støy som for en 
stor del allerede ligger over fylkesmannens fastsatte støygrenser for 
Ormsundterminalen. Dette viser støymålinger, som nå har pågått i flere 
måneder. Fylkesmannens vedtatte støygrenser har allerede avveiet behovet for 
nasjonal havnetransport mot hensynet til befolkningens helse og trivsel. Det vil 
være urimelig å planlegge ytterligere overskridelser av disse støygrensene. 
Den støyen som de planlagte arbeidene fører med seg, dreier seg både om 
anleggstrafikk, støy fra tunnelventilasjon, støy og rystelser fra boring, 
sprengning og spunting. Dette dreier seg om meget belastende og plagsom støy 
og store rystelser. Når det i plansaken og sakens miljøoppfølgingsprogram 
fremholdes at forskrifter for begrensning av støy skal overholdes, så er 



gjeldende støygrenser allerede overskredet. Det kan dermed ikke planlegges 
for ytterligere støybelastning i det samme område, med mindre det gis meget 
romslig dispensasjon. Da åpner man i så fall for direkte helseskadelig støy for 
en  periode på tre år, og ser bort fra hensynet til innbyggernes helse. 

c) Transportveier. Masse som skal fraktes bort fra Bekkelaget, vil måtte fraktes 
nordover mot sentrum – enten massene skal leveres sydover eller nordover – 
siden påkjøring fra Havneveien for en stor del vil skje nordover. Da bør det 
vurderes at en vesentlig del av massene transporteres ut fra tunnelåpning ved 
Gamlebyen, siden transporten går dit i alle fall. Fra Gamlebyen er det direkte 
og god atkomst til de store veiene ut av Oslo. Det ideelle ville imidlertid være 
transport direkte til oppfyllingsbehov som Oslo Havn måtte ha på kaia. 

d) Transport og sikkerhet. Hensynet til barn, unge og myke trafikanter må være 
den helt grunnleggende premiss for valg av transportveier og transportmåte. 
Hensyn til effektiv trafikkavvikling og økonomi må vike i forhold til hensynet til 
barn, unge og myke trafikanter. All transport på Nedre Bekkelaget må ta 
spesielle hensyn til skole og barnehage i området og til alle barna som ferdes i 
området – også utenom skoletid. Det er mye aktivitet på en skole også på 
ettermiddagene. Tungtransport må gå i gangfart og fullstendig på de myke 
trafikantenes premisser. Der det er fysisk mulig å etablere egen trasè for 
tungtransport, atskilt fra barn, unge og myke trafikanter, må dette gjøres, 
uavhengig av kostnader. Det må også stilles meget strenge krav til sikring av 
anleggs- og riggområdet. 

e) Støv og utslipp til luft. Sakens miljøoppfølgingsprogram fastsetter at økt trafikk 
vil medføre økt støvbelastning langs transportrutene. Dette kan være i form av 
støv fra last, fra bilene, fra anleggsområdet, fra eksos og fra veistøv. 
Dieseldrevne anleggsmaskiner og biler vil gi utslipp av partikler og nitrøse 
gasser. Forbrenning av sprengstoffer medfører også utslipp av nitrøse gasser 
og andre nitrogenholdige gasser til luft. I tillegg kan luften inneholde 
svevepartikler fra selve sprengningen og utgravingen av sprengt fjell. I sum 
kan dette medføre helseplage for beboere i nærområdet, og for skole og 
barnehage, som ligger i umiddelbar nærhet.  

f) Bydelsutvalget forutsetter at miljøfaktorer som lukt og grunnvannsnivå følges 
opp nøye. 

g) Bydelsutvalget forutsetter videre at befolkning varsles i god tid og kontinuerlig 
i forkant av planlagte tiltak som sprengning, overflatearbeider, spesielle 
transporter osv. 

4. Bydelsdirektøren bes skrive til fylkesmannen om problematikken knyttet til støy, i og 
med at det er de samme innbyggere, som fra før er plaget av støy fra 
Ormsundterminalen, som nå skal få ytterligere støybelastning i en anleggsperiode på 
tre år. 

5. Bydelsutvalget har ikke spesielle bekymringer knyttet til driftsfasen,  
såfremt miljøfaktorer som lukt, grunnvannvsnivå og eventuell støy fra 

ventilasjonsanlegg overvåkes nøye.  
 
BEHANDLING OG VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 

Ungdomsrådets behandling: 
Ungdomsrådet hadde følgende merknader: 
UR slutter seg til Nina.K.Lyngs uttalelse i saken. UR ønsker å rette søkelyset mot skoleelevens 
trivsel og sikkerhet. Mosseveien er allerede en belastning for skoleelevene, det er 
uakseptabelt å påføre dem ytterligere belastning. Tung transport i Ormsundveien må derfor 
unngås for enhver pris 



Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt med merknader 
 
Ungdomsrådets vedtak: 
Den høringsuttalelse som er foreslått fremmet for bydelsutvalget, anbefales vedtatt med 
merknader 

 

Sak 33 /09  Aksjon skolevei 2009 - forslag om endring av 
fartsgrenser og etablering av nye humper 

 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget:  
Saken sendes til behandling i: 
Rådet for funksjonshemmede 
Eldrerådet 
Ungdomsrådet 
Komitè for byutvikling, miljø og samferdsel 
Bydelsutvalget 
 
Til komiteer og råd:  
Høringsuttalelsen som er foreslått fremmet for bydelsutvalget, anbefales vedtatt 
 
Til bydelsutvalget:  

1) Bydelsutvalget gir sin tilslutning til tiltakene som foreslått for skoleveier til Ekeberg 
og Karlsrud skoler. 

2) Bydelsutvalget er av det syn at fartsgrenser og humper ikke er nok. I de smaleste 
boligveiene – som bare er dimensjonert for kjøring til og fra eiendommene-  må det 
vurderes fysisk stengning av veien, slik at gjennomkjøring blir umulig. Et eksempel på 
slik vei er Kåres vei. 

 
BEHANDLING OG VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 

Ungdomsrådets behandling: 
Ingen forslag fremmet 

Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
 
Ungdomsrådets vedtak: 
Høringsuttalelsen som er foreslått fremmet for bydelsutvalget, anbefales vedtatt   
 

Sak 34 /09  Nordstrandskråningen Fiskvoll – Ljan - planforslag til 
offentlig ettersyn 

 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 



Til arbeidsutvalget:  
Saken sendestil behandling i: 
Rådet for funksjonshemmede 
Eldrerådet 
Ungdomsrådet 
Komitè for byutvikling, miljø og samferdsel 
Bydelsutvalget 
 
Til komiteer og råd:  
Den høringsuttalelse som er foreslått fremmet for bydelsutvalget, anbefales vedtatt. 
 
Til bydelsutvalget:  
Bydelsutvalget ser positivt på de planene som er utarbeidet for Nordstrandskråningen. Det er 
viktig at områdets egenart blir bevart, både av lokale hensyn og av hensyn til skråningen som 
en del av det store byrommet. De foreliggende planene er et godt rammeverk for fremtidige 
utviklings- og byggeplaner, og vil sikre at hensyn til landskap og vegetasjon blir godt 
ivaretatt. 
 
BEHANDLING OG VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 

Ungdomsrådets behandling: 
Ingen forslag fremmet 

Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
 
Ungdomsrådets vedtak: 
Den høringsuttalelse som er foreslått fremmet for bydelsutvalget, anbefales vedtatt. 
 

 Sak 35 /09  Nordstrandskråningen Ljan – Bekkelaget - Planforslag 
til offentlig ettersyn 

 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget:  
Saken sendestil behandling i: 
Rådet for funksjonshemmede 
Eldrerådet 
Ungdomsrådet 
Komitè for byutvikling, miljø og samferdsel 
Bydelsutvalget 
 
Til komiteer og råd:  
Den høringsuttalelse som er foreslått fremmet for bydelsutvalget, anbefales vedtatt. 
 
Til bydelsutvalget:  
Bydelsutvalget ser positivt på de planene som er utarbeidet for Nordstrandskråningen. Det er 
viktig at områdets egenart blir bevart, både av lokale hensyn og av hensyn til skråningen som 
en del av det store byrommet. De foreliggende planene er et godt rammeverk for fremtidige 



utviklings- og byggeplaner, og vil sikre at hensyn til landskap og vegetasjon blir godt 
ivaretatt. 
 
BEHANDLING OG VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 

Ungdomsrådets behandling: 
Ingen forslag fremmet 

Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
 
Ungdomsrådets vedtak: 
Den høringsuttalelse som er foreslått fremmet for bydelsutvalget, anbefales vedtatt. 

 

Sak 36 /09  Ekebergveien - Nordstrandveien, Sæterkrysset - 
planforslag 

 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget:  
Saken sendes til behandling i: 
Rådet for funksjonshemmede 
Eldrerådet 
Ungdomsrådet 
Komitè for byutvikling, miljø og samferdsel 
Bydelsutvalget 
 
Til komiteer og råd:  
Den høringsuttalelse som er fremmet for bydelsutvalget, forelås vedtatt 
 
Til bydelsutvalget:  
 

1. Bydelsutvalget ser positivt på at Sæter-krysset skal opprustes, og at dette i sin tur 
legger grunnlag for utvikling av Sæter lokalsenter. 

 
2. Bydelsutvalget går inn for alternativ 1, i tråd med konklusjonen fra plan- og 

bygningsetaten, da dette alternativet på en god måte ivaretar barn, unge og myke 
trafikanter for øvrig. 

BEHANDLING OG VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 

Ungdomsrådets behandling: 
Ungdområdet hadde følgende merknader: 

• UR ser positivt på Samferdselsetatens arbeid på dette området. 
• UR er helt enig i at hensynet til barn, unge og gående veier tyngst, og slutter seg 

derfor til alt. 1. Samtidig er det beklagelig at syklistene er nedprioritert i dette 
forslaget. 

Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt med merknader 



 
Ungdomsrådets vedtak: 
Den høringsuttalelse som er fremmet for bydelsutvalget, forelås vedtatt med merknader   

 

Sak 37 /09  Planforslag til offentlig ettersyn - Leirskallhellinga 
 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget:  
Saken sendes til behandling i: 
Rådet for funksjonshemmede 
Eldrerådet 
Ungdomsrådet 
Komitè for byutvikling, miljø og samferdsel 
Bydelsutvalget 
 
Til komiteer og råd:  
De høringsuttalelse som er foreslått fremmet for bydelsutvalget, anbefales vedtatt. 
 
Til bydelsutvalget:  
 

1. Bydelsutvalget stiller seg positivt til planforslagets alternativ C. Dette gir en klar 
reguleringsmessig status i området ved Leirskallhellinga og sikring av områdene 
langs Ljanselva.  
Det er positivt at grøntverdier, biologisk mangfold, landskapsbevaring og utvikling av 
friluftsverdier tillegges stor verdi. 

 
BEHANDLING OG VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 

Ungdomsrådets behandling: 
Ingen forslag fremmet 

Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
 
Ungdomsrådets vedtak: 
Den høringsuttalelse som er fremmet for bydelsutvalget, forelås vedtatt   

Sak 38 /09  Grøntplan for Oslo - kommunedelplan 
 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
 
Til arbeidsutvalget:  
Saken sendestil behandling i: 
Rådet for funksjonshemmede 
Eldrerådet 
Ungdomsrådet 
Komitè for byutvikling, miljø og samferdsel 



Bydelsutvalget 
 
Til komiteer og råd:  
Den høringsuttalelse som er foreslått fremmet for bydelsutvalget, forelås vedtatt. 
 
Til bydelsutvalget:  
 

1. Bydelsutvalget ser grøntplanen for Oslo som en viktig og nødvendig plan for å sikre 
viktige kvaliteter for innbyggerne i en tid med sterkt utbyggingspress og begrenset 
plass. 

2. Bydelsutvalget støtter planene med gjenåpning av Ljanselva etter hvert som dette blir 
mulig. Elva bør i så fall i størst mulig grad følge den historiske trasè. 

3.  Bydelsutvalget savner en plan for sammenhengende og regulert tur- og 
rekreasjonsområde langs strand- og kystsonen i bydelen. Selve hensikten med 
Grøntplanen for Oslo er å sikre sammenhengende grøntområder og turstier/-veier for 
befolkningen i en tid med stort utbyggingspress. Strandsonen i bydel Nordstrand er 
under stort press, med utvikling av kai- og containeranlegg, fjernvarmekraftverk, store 
vann- og avløpsanlegg (Midgardsormen) og industriområder. Strandsonen i bydelen 
lever i en uavklart situasjon, og bør utvikles til et sammenhengende område for 
rekreasjon. Industri, havnevirksomhet og anleggsarbeid i strandsonen må i større 
grad enn i dag tilpasses en drift som er forenlig med nærhet til boligområder.  

 
 
BEHANDLING OG VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 

Ungdomsrådets behandling: 
Ingen forslag fremmet 

Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
 
Ungdomsrådets vedtak: 
Den høringsuttalelse som er fremmet for bydelsutvalget, forelås vedtatt   
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BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget:  
Saken sendes til behandling i: 
Rådet for funksjonshemmede 
Eldrerådet 
Ungdomsrådet 
Komitè for helse- og sosial 
Komitè for byutvikling, miljø og samferdsel 
Komitè for barn, ungdom og kultur 
Bydelsutvalget 
 
Til komiteer og råd:  
Saken anbefales vedtatt av bydelsutvalget 



 
Til medbestemmelsesutvalget:  
Saken anbefales vedtatt av bydelsutvalget 
 
Til bydelsutvalget:  
Strategisk plan for Bydel Nordstrand 2010 – 2012 vedtas. 
 
BEHANDLING OG VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 

Ungdomsrådets behandling: 
Ingen forslag fremmet 

Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
 
Ungdomsrådets vedtak: 
Saken anbefales vedtatt av bydelsutvalget 
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BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
Til arbeidsutvalget:   
Saken sendes til behandling i : 
Barn, ungdom og kultur komite  
Ungdomsrådet 
Bydelsutvalget  
 
Til komiteer og råd:  
Bydelsdirektørens innstilling overfor bydelsutvalget anbefales vedtatt 
 
Til bydelsutvalget:  
Bydel Nordstrand  tiltrer høringsuttalelsen med følgende merknader: 

1. Bydel Nordstrand støtter ikke Utdanningssetaten sitt forsalg om at Hauketo 
ungdomsskole skal bli avtagerskole for elevene fra Ljan  barneskole. 

2. Bydel Nordstrand støtter ikke Utdanningsetaten sitt forslag om å overføre elever fra 
Ekeberg skolekrets til Høyenhall skole. Det fremstår som uklart hvordan dette konkret 
er tenkt gjennomført og en forventer at etaten kommer tilbake til dette ved neste 
rullering av planen. 

 
BEHANDLING OG VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 

Ungdomsrådets behandling: 
Ingen forslag fremmet 

Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
Ungdomsrådets vedtak: 
Bydelsdirektørens innstilling overfor bydelsutvalget anbefales vedtatt   
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BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget:  
Saken sendes til behandling til: 
Barn, ungdom og kulturkomite 
Ungdomsrådet 
Bydelsutvalget 
 
Til komiteer og råd:  
Bydelsdirektørens forslag til vedtak overfor bydelsutvalgets anbefales vedtatt. 
  
 
Til bydelsutvalget:  
Rapport Salto Nordstrand 2008 tas til orientering 
 
BEHANDLING OG VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 

Ungdomsrådets behandling: 
Ungdomsrådet hadde følgende merknader: 
 UR setter pris på arbeidet som er nedlagt av Salto-koordinatoren. 

Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt med merknad 
 
Ungdomsrådets vedtak: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak til bydelsutvalget anbefales vedtatt med merknad  
 
Oslo, 02.09.2009 
Sindre Berge 
 UR-leder 
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	BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK
	Ingen forslag fremmet
	Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt
	Ungdomsrådets vedtak:
	Sakskart og innkalling til møte 31.08.2009 godkjennes
	BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK
	Ingen forslag fremmet
	Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt
	Ungdomsrådets vedtak:
	Protokoll fra møte 08.06.2009 godkjennes
	BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK
	Til arbeidsutvalget :
	Saken sendes alle komiteer, råd, utvalg og bydelsutvalget til behandling. 
	Til komiteer og råd: 
	Bydelsdirektørens forslag til vedtak til bydelsutvalget anbefales vedtatt.   
	Til medbestemmelsesutvalget:  
	Bydelsdirektørens forslag til vedtak til bydelsutvalget anbefales vedtatt.
	Til arbeidsmiljøutvalget:
	Bydelsdirektørens forslag til vedtak til bydelsutvalget anbefales vedtatt.    
	Til bydelsutvalget: 
	Avviksrapport mai 2009 for Bydel Nordstrand tas til orientering.
	Ingen forslag fremmet
	Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt
	Ungdomsrådets vedtak:
	Bydelsdirektørens forslag til vedtak til bydelsutvalget anbefales vedtatt   
	BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK
	Til arbeidsutvalget :
	Saken sendes alle komiteer, råd, utvalg og bydelsutvalget til behandling. 
	Til komiteer og råd: 
	Bydelsdirektørens forslag til vedtak til bydelsutvalget anbefales vedtatt.   
	Til medbestemmelsesutvalget:  
	Bydelsdirektørens forslag til vedtak til bydelsutvalget anbefales vedtatt.
	Til arbeidsmiljøutvalget:
	Bydelsdirektørens forslag til vedtak til bydelsutvalget anbefales vedtatt.    
	Til bydelsutvalget: 
	Avviksrapport juli 2009 for Bydel Nordstrand tas til orientering.
	Ingen forslag fremmet
	Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt
	Ungdomsrådets vedtak:
	Bydelsdirektørens forslag til vedtak til bydelsutvalget anbefales vedtatt   
	BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK
	Til arbeidsutvalget: 
	Saken sendes til behandling i:
	Rådet for funksjonshemmede
	Eldrerådet
	Ungdomsrådet
	Komitè for byutvikling, miljø og samferdsel
	Bydelsutvalget
	Til komiteer og råd: 
	Den høringsuttalelse som er foreslått fremmet for bydelsutvalget, anbefales vedtatt
	Til bydelsutvalget: 
	1. Bydelsutvalget finner det meget positivt at Oslo by etablerer et anlegg som sikrer renere avløpsvann og et godt fungerende vannkretsløp
	2. Bydelsutvalget finner videre at saken ser ut til å ta hensyn til både arkeologiske interesser, miljøhensyn og estetikk, og det anses positivt.
	3. Bydelsutvalget vil uttrykke sterk bekymring for miljø- og helsemessige konsekvenser under anleggsfasen. Ifølge planforslaget får bydel Nordstrand belastningen med praktisk talt all transport til og fra den store fjelltunnelen mellom Gamlebyen og Bekkelaget, i tillegg til belastningen med utsprengning av fjelltunnel, utslippstunnel, stor riggplass og utvidelse av Bekkelaget renseanlegg. Bydelsutvalget vil særlig peke på følgende punkter:
	a) Forurensning og avfall. I og med transport av 110.000 m3 fast fjell, i tillegg til riggplass, transport av tungt utstyr og behandling av miljøfarlige stoffer og anleggsavfall, ser bydelsutvalget behovet for særdeles strenge betingelser og oppfølging for å unngå forurensning i grunn ved Bekkelaget og langs transportruter. 
	b) Støy og rystelser. Befolkningen på Bekkelaget og i skråningen ovenfor renseanlegget og Ormsundterminalen er allerede belastet med støy som for en stor del allerede ligger over fylkesmannens fastsatte støygrenser for Ormsundterminalen. Dette viser støymålinger, som nå har pågått i flere måneder. Fylkesmannens vedtatte støygrenser har allerede avveiet behovet for nasjonal havnetransport mot hensynet til befolkningens helse og trivsel. Det vil være urimelig å planlegge ytterligere overskridelser av disse støygrensene. Den støyen som de planlagte arbeidene fører med seg, dreier seg både om anleggstrafikk, støy fra tunnelventilasjon, støy og rystelser fra boring, sprengning og spunting. Dette dreier seg om meget belastende og plagsom støy og store rystelser. Når det i plansaken og sakens miljøoppfølgingsprogram fremholdes at forskrifter for begrensning av støy skal overholdes, så er gjeldende støygrenser allerede overskredet. Det kan dermed ikke planlegges for ytterligere støybelastning i det samme område, med mindre det gis meget romslig dispensasjon. Da åpner man i så fall for direkte helseskadelig støy for en  periode på tre år, og ser bort fra hensynet til innbyggernes helse.
	c) Transportveier. Masse som skal fraktes bort fra Bekkelaget, vil måtte fraktes nordover mot sentrum – enten massene skal leveres sydover eller nordover – siden påkjøring fra Havneveien for en stor del vil skje nordover. Da bør det vurderes at en vesentlig del av massene transporteres ut fra tunnelåpning ved Gamlebyen, siden transporten går dit i alle fall. Fra Gamlebyen er det direkte og god atkomst til de store veiene ut av Oslo. Det ideelle ville imidlertid være transport direkte til oppfyllingsbehov som Oslo Havn måtte ha på kaia.
	d) Transport og sikkerhet. Hensynet til barn, unge og myke trafikanter må være den helt grunnleggende premiss for valg av transportveier og transportmåte. Hensyn til effektiv trafikkavvikling og økonomi må vike i forhold til hensynet til barn, unge og myke trafikanter. All transport på Nedre Bekkelaget må ta spesielle hensyn til skole og barnehage i området og til alle barna som ferdes i området – også utenom skoletid. Det er mye aktivitet på en skole også på ettermiddagene. Tungtransport må gå i gangfart og fullstendig på de myke trafikantenes premisser. Der det er fysisk mulig å etablere egen trasè for tungtransport, atskilt fra barn, unge og myke trafikanter, må dette gjøres, uavhengig av kostnader. Det må også stilles meget strenge krav til sikring av anleggs- og riggområdet.
	e) Støv og utslipp til luft. Sakens miljøoppfølgingsprogram fastsetter at økt trafikk vil medføre økt støvbelastning langs transportrutene. Dette kan være i form av støv fra last, fra bilene, fra anleggsområdet, fra eksos og fra veistøv. Dieseldrevne anleggsmaskiner og biler vil gi utslipp av partikler og nitrøse gasser. Forbrenning av sprengstoffer medfører også utslipp av nitrøse gasser og andre nitrogenholdige gasser til luft. I tillegg kan luften inneholde svevepartikler fra selve sprengningen og utgravingen av sprengt fjell. I sum kan dette medføre helseplage for beboere i nærområdet, og for skole og barnehage, som ligger i umiddelbar nærhet. 
	f) Bydelsutvalget forutsetter at miljøfaktorer som lukt og grunnvannsnivå følges opp nøye.
	g) Bydelsutvalget forutsetter videre at befolkning varsles i god tid og kontinuerlig i forkant av planlagte tiltak som sprengning, overflatearbeider, spesielle transporter osv.
	4. Bydelsdirektøren bes skrive til fylkesmannen om problematikken knyttet til støy, i og med at det er de samme innbyggere, som fra før er plaget av støy fra Ormsundterminalen, som nå skal få ytterligere støybelastning i en anleggsperiode på tre år.
	5. Bydelsutvalget har ikke spesielle bekymringer knyttet til driftsfasen, 
	såfremt miljøfaktorer som lukt, grunnvannvsnivå og eventuell støy fra ventilasjonsanlegg overvåkes nøye. 
	Ungdomsrådet hadde følgende merknader:
	UR slutter seg til Nina.K.Lyngs uttalelse i saken. UR ønsker å rette søkelyset mot skoleelevens trivsel og sikkerhet. Mosseveien er allerede en belastning for skoleelevene, det er uakseptabelt å påføre dem ytterligere belastning. Tung transport i Ormsundveien må derfor unngås for enhver pris
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	Til komiteer og råd: 
	Høringsuttalelsen som er foreslått fremmet for bydelsutvalget, anbefales vedtatt
	Til bydelsutvalget: 
	1) Bydelsutvalget gir sin tilslutning til tiltakene som foreslått for skoleveier til Ekeberg og Karlsrud skoler.
	2) Bydelsutvalget er av det syn at fartsgrenser og humper ikke er nok. I de smaleste boligveiene – som bare er dimensjonert for kjøring til og fra eiendommene-  må det vurderes fysisk stengning av veien, slik at gjennomkjøring blir umulig. Et eksempel på slik vei er Kåres vei.
	Ingen forslag fremmet
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	BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK
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	Komitè for byutvikling, miljø og samferdsel
	Bydelsutvalget
	Til komiteer og råd: 
	Den høringsuttalelse som er foreslått fremmet for bydelsutvalget, anbefales vedtatt.
	Til bydelsutvalget: 
	Bydelsutvalget ser positivt på de planene som er utarbeidet for Nordstrandskråningen. Det er viktig at områdets egenart blir bevart, både av lokale hensyn og av hensyn til skråningen som en del av det store byrommet. De foreliggende planene er et godt rammeverk for fremtidige utviklings- og byggeplaner, og vil sikre at hensyn til landskap og vegetasjon blir godt ivaretatt.
	Ingen forslag fremmet
	Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt
	Ungdomsrådets vedtak:
	Den høringsuttalelse som er foreslått fremmet for bydelsutvalget, anbefales vedtatt.
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	Komitè for byutvikling, miljø og samferdsel
	Bydelsutvalget
	Til komiteer og råd: 
	Den høringsuttalelse som er foreslått fremmet for bydelsutvalget, anbefales vedtatt.
	Til bydelsutvalget: 
	Bydelsutvalget ser positivt på de planene som er utarbeidet for Nordstrandskråningen. Det er viktig at områdets egenart blir bevart, både av lokale hensyn og av hensyn til skråningen som en del av det store byrommet. De foreliggende planene er et godt rammeverk for fremtidige utviklings- og byggeplaner, og vil sikre at hensyn til landskap og vegetasjon blir godt ivaretatt.
	Ingen forslag fremmet
	Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt
	Ungdomsrådets vedtak:
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	Rådet for funksjonshemmede
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	Ungdomsrådet
	Komitè for byutvikling, miljø og samferdsel
	Bydelsutvalget
	Til komiteer og råd: 
	Den høringsuttalelse som er fremmet for bydelsutvalget, forelås vedtatt
	Til bydelsutvalget: 
	1. Bydelsutvalget ser positivt på at Sæter-krysset skal opprustes, og at dette i sin tur legger grunnlag for utvikling av Sæter lokalsenter.
	2. Bydelsutvalget går inn for alternativ 1, i tråd med konklusjonen fra plan- og bygningsetaten, da dette alternativet på en god måte ivaretar barn, unge og myke trafikanter for øvrig.
	Ungdområdet hadde følgende merknader:
	 UR ser positivt på Samferdselsetatens arbeid på dette området.
	 UR er helt enig i at hensynet til barn, unge og gående veier tyngst, og slutter seg derfor til alt. 1. Samtidig er det beklagelig at syklistene er nedprioritert i dette forslaget.
	Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt med merknader
	Ungdomsrådets vedtak:
	Den høringsuttalelse som er fremmet for bydelsutvalget, forelås vedtatt med merknader  
	BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK
	Til arbeidsutvalget: 
	Saken sendes til behandling i:
	Rådet for funksjonshemmede
	Eldrerådet
	Ungdomsrådet
	Komitè for byutvikling, miljø og samferdsel
	Bydelsutvalget
	Til komiteer og råd: 
	De høringsuttalelse som er foreslått fremmet for bydelsutvalget, anbefales vedtatt.
	Til bydelsutvalget: 
	1. Bydelsutvalget stiller seg positivt til planforslagets alternativ C. Dette gir en klar reguleringsmessig status i området ved Leirskallhellinga og sikring av områdene langs Ljanselva. 
	Det er positivt at grøntverdier, biologisk mangfold, landskapsbevaring og utvikling av friluftsverdier tillegges stor verdi.
	Ingen forslag fremmet
	Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt
	Ungdomsrådets vedtak:
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	Bydelsutvalget
	Til komiteer og råd: 
	Den høringsuttalelse som er foreslått fremmet for bydelsutvalget, forelås vedtatt.
	Til bydelsutvalget: 
	1. Bydelsutvalget ser grøntplanen for Oslo som en viktig og nødvendig plan for å sikre viktige kvaliteter for innbyggerne i en tid med sterkt utbyggingspress og begrenset plass.
	2. Bydelsutvalget støtter planene med gjenåpning av Ljanselva etter hvert som dette blir mulig. Elva bør i så fall i størst mulig grad følge den historiske trasè.
	3.  Bydelsutvalget savner en plan for sammenhengende og regulert tur- og rekreasjonsområde langs strand- og kystsonen i bydelen. Selve hensikten med Grøntplanen for Oslo er å sikre sammenhengende grøntområder og turstier/-veier for befolkningen i en tid med stort utbyggingspress. Strandsonen i bydel Nordstrand er under stort press, med utvikling av kai- og containeranlegg, fjernvarmekraftverk, store vann- og avløpsanlegg (Midgardsormen) og industriområder. Strandsonen i bydelen lever i en uavklart situasjon, og bør utvikles til et sammenhengende område for rekreasjon. Industri, havnevirksomhet og anleggsarbeid i strandsonen må i større grad enn i dag tilpasses en drift som er forenlig med nærhet til boligområder. 
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